
Z posiedzenia Komisji Rozwoju i Gospodarki Mieniem Komunalnym które odbyło się w dniu

11 marca 2015r.

Na posiedzeniu komisji obecni byli:

Rosa Sławomir - przewodniczący

Kaczmarczyk Marcin - członek

Wójcik Grzegorz - członek

Marcinkiewicz Andrzej - członek

Klusek Ryszard - członek

Rasiński Tomasz - członek

W posiedzeniu uczestniczyli: Pan Radosław Korzeniewski -  Wójt Gminy, Pan Zenon 

Zadrożny -  Zastępca Wójta i Pani Krystyna Augustyniak -  prac. UG.

Posiedzenie komisji otworzył Pan Rosa Sławomir, powitał zebranych i przedstawił

następujący porządek obrad:

1. Rozpatrzenie podań.

2. Plan zagospodarowania przestrzennego

3. Kanalizacj a gminy.

Ad. Podania które wpłynęły do komisji zostały rozpatrzone w sposób następujący:

Pan Wiesław Winek- Józefów o odpłatne za symboliczną złotówkę przejęcie gruntów 

stanowiących poszerzenie dróg gminnych położonych w Kuligowie.

W tej sprawie członkowie komisji opowiedzieli się za wykupieniem dwóch działek tj. 

1548/1, 1412/3 które bezpośrednio przylegają do drogi gminnej i stanowią grunt na jej 

poszerzenie.

Pan Garbacz Arkadiusz o wykupienie przez Gminę działki o N r ewid. 461/13 która

stanowi drogę dojazdową do 12 działek które w części są już zamieszkałe.

W tej sprawie członkowie komisji jednogłośnie opowiedzieli się za wykupieniem 

przedmiotowej działki. Proponowana stawka to 10 zł za m.

Protokół N r 3

Pan Jacek Ruciński o zabezpieczenie w budżecie środków w wysokości 120 000,00 zł na 

wykup gruntów na poszerzenie drogi w miejscowości Cisie.

Pani Augustyniak Krystyna poinformowała, że zostało wydano zlecenie na ustalenie granic 

drogi i wydzielenie poszerzenia po jednej stronie.



Po wydzieleniu poszerzenia prowadzone będą negocjacje w sprawie wypłaty odszkodowania 

za grunt zajęty pod drogę.

Pani Barbara Łukasiewicz -  o wykupienie działki o nr ewid. 1531/9 położonej w Kuligowie i 

użytkowanej jako droga.

Pan Zdzisław Jaworski -  Kuligów o wykupienie lub zdjęcie asfaltu z działki 782 położonej w 

Kuligowie.

Nawiązując do dwóch ostatnich podań Pan Wójt poinformował, że został już  wyznaczony 

termin spotkania na którym wspólnie z Panią Augustyniak będzie prowadził z wnoszącymi 

podanie rozmowy mające na celu wypracowanie konkretnego załatwienia.

Pan zagospodarowania przestrzennego.

Przewodniczący komisji poinformował, że do Urzędu wpłynęło 924 podania które dotyczą 

zmiany w miejscowym planie. Pan Wójt odnosząc się do powyższej sprawy poinformował, 

że został wyłoniony wykonawca, na sporządzenie studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego dla całej gminy i dokonanie aktualności w miejscowym 

planie dla trzech pierwszych miejscowości tj. Dąbrówka, Karpin i Małopole który w ciągu 3 

najbliższych miesięcy zostanie przedstawiony Radzie.

Kanalizacja gminy.

W sprawie kanalizacji członkowie komisji opowiedzieli się za modernizacją oczyszczalni 

ścieków w Dąbrówce z możliwością jej rozbudowy w celu podłączenia maksymalnej liczby 

miejscowości.

Dokończenie prac projektowych związanych z budową oczyszczalni w Czarnowie z 

alternatywnym rozwiązaniem nowej lokalizacji.

Na tym protokół zakończono.

Przewodniczący komi 

Sławomir Ro


